
Se školením jsem byl spokojen, mám jen jednu připomínku. Myslím si, že by bylo velmi 

užitečné, kdybyste vydávali ke každému školení tištěný sborník přednášek zúčastněných 

školitelů, tak jako to dělá agentura LPElektro. K odpřednášeným problematikám se lze 

později snadno vracet a během přednášky se nemusí tolik psát jako o závod a člověk se může 

lépe soustředit na problematiku. 

  

Účastním se více podobných akcí a seminářů. Pokaždé se na konci těch nejzajímavějších 

přednášek ptám školících, zda-li dají k dispozici své prezentace. U mnoha školení bývají 

výstupem sborníky, kde je vše shrnuto. To je pro mě nejdůležitější, když se k probranému 

tématu vracím. Samozřejmě nejsem zastánce tisknutí spousty papírů apod. V dnešní době 

postačí jedno velké PDF. 

  

Školení dopadlo dobře. Zase jsem zjistil, co všechno „ještě“ anebo „už zase“ nevím a doplnil 

jsem si znalosti. 
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